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Møtet ble satt kl. 11.00 hos Lorange ved Ekene.  26 medlemmer var tilstede.  

Formann Jon Andersen ønsket velkommen. Innkallingen ble godkjent. Formannen ble valgt til 
møteleder, Ole Mjelva til referent, og Arne Sørby og Bendik Søvegjarto til å skrive under protokollen. 
 
Beretning 2021-22 

Formannen gjennomgikk årsberetningen, som ble delt ut og deretter godkjent. Hovedposten i 2021 
var reparasjon og nystøping av broen. Det ble dessuten lagt mer geoduk på veien. Mye av arbeidet er 
gjort av egne medlemmer. 
 
Regnskap 2021 

Kasserer Ole Mjelva gjennomgikk regnskapet, som denne gang viste et underskudd på kr. 64 000 
p.g.a. stor aktivitet. Regnskap 2021 og budsjett 2022 ble godkjent.  
 
Vedlikeholdsplan 2022 

Dag Barstad gjennomgikk vedlikeholdsplanen. Brofundamentet skal forsynes med krone og 
rekkverk. På veien skal det legges ut belegg (skrapelag). 
 
Kontingent 2023 

Kontingenten ble justert i fjor, og ble vedtatt uendret for 2023. 
 
Innkomne forslag 

Det var ingen innkomne forslag. Et tidligere vedtatt forslag om å tilskrive kommunen ang. bidrag til 
veien er ikke fulgt opp, ettersom kommunens holdning til private veier nå er krystallklar. 
 
Valg 

Valgkomiteen v/ Arne Sørby foreslo gjenvalg av dem som var på valg, og dette ble akklamert. Ole 
Mjelva og Espen Risø er dermed valgt for to år til 2024, mens Jon Andersen og Dag Barstad sitter til 
2023.  

Revisor Grete Nyseth ble takket av etter mange års tjeneste. Ny revisor er Eirik Grønvold, valgt for 
ett år. Jarl Guld og Arne Sørby ble igjen valgt til valgkomité. 
 
Møtet ble avsluttet kl. 11.30, og man gikk over til dugnad (grøfterensk og klipping). 

 
 
 
 

 
Ole Mjelva 

Arne Sørby referent Bendik Søvegjarto 


